



## اعلان هام

في ما يتعلق بالتجهيزات والمعدات المطلوبة لفوج إطفاء بيروت علي أثر انفجار مرفأ بيروت

على أثر إنفجار مرفأ بيروت بتاريخ 2020/8/4 ، وبسبب الخسارة الفادحة والاضرار الكبيرة التي لحقت بفوج إطفاء بيروت بعد كارثة الانفجار ، قام فوج أطفاء بيروت بتحضير فيديو قصير يتضمن التجهيزات والمعدات التي بحاجة اليها خاصة بعد الخسارة الفادحة والاضرار الكبيرة التي لحقت بهذا الفوج بعد كارثة أنفجار المرفأ ، وذلك لتحفيز الجاليات اللبنانية في الاغتراب للمساهمة في تأمينها حيث إن هذه المعدات اهمية بالغة لتمكين فوج الإطفاء من القيام بمهامه وحماية عناصره أثناء تأديتهم واجبههم الانساني والمهني .

بإمكانكم تنزيل الفيديو القصير المذكور أعلاه من الرابط التالي:

<https://we.tl/t-vFsXfQ3OHR>

### Important Announcement

Due to Beirut Port explosion on 4/8/2020, and due to the great damages to the Fire Department after the explosion, Beirut Fire Department has prepared a short video that includes the equipment and trucks which are in most need. The Fire Department encourages the Lebanese communities abroad to contribute toward securing them, as this equipment is of great importance to enable the fire department to carry out its tasks and to protect its members while they perform their public service and professional duty.

You can download the short video mentioned above from the following link:

<https://we.tl/t-vFsXfQ3OHR>





Republic of Lebanon

Beirut Fire Brigade



## Fire Fighting Equipment

- 1- Handy (radios) comms unit for mobile communications (Q:150).
- 2- Mobile portable scene lights LED (atex rechargeable) (Q:650).
- 3- Central Communication mobile station (Q:1).
- 4- Scene light poles LED with their generator (Q:50).
- 5- Full Gear wear for firefighter (suit, helmet, hood, glove, boot, rape: auto roll v6 max) (Q:650).
- 6- Personal alert safety systems 'PASS' (Q:650).
- 7- Thermal imaging camera (Q:7).
- 8- SCBA: self – contained breathing apparatus (professional for firefighter) (Q:150).
- 9- Battery operated hydraulic Cutter for heavy duty rescue with power supply, batteries and charge (Q:3).
- 10- Telescopic battery operated hydraulic Ram with power supply, batteries and charge (Q:3).
- 11- Battery operated hydraulic Spreader with power supply, batteries and charge (Q:3).
- 12- Guide line for firefighter (Q:15).
- 13- Portable Water Mist Extinguisher Back Pack Type (Q:15).
- 14- Silicone Full Face piece Respirator (Gas Mask) (Q:100).

Commander of Beirut Fire Brigade

Colonel Nabil Khinkarli







Republic of Lebanon

Beirut Fire Brigade

## Firefighting Trucks and Equipment

- 1- Fire Truck Fully Equipped Q:5.
- 2- Fire Ladder Truck Fully Equipped Q:3.
- 3- Ambulance Fully Equipped Q:10.
- 4- Transportation Vans and Cars Q:10.
- 5- Silent Generator (100 KVA) Q:1.
- 6- Central UPS for operation room (4 KVA) Q:1.
- 7- Jet ski for marine rescue Q:4.
- 8- Zodiac Boat for marine rescue Q:2.
- 9- Full Equipment for marine rescue Q: VARIABLE.
- 10- Mini bulldozer with multipurpose head and pickup for transporting Q:3.
- 11- Zodiac Boat for Firefighting process Q:1.

Commander of Beirut  
Fire Brigade  
Colonel Nabil Khinkarli

